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 zسوژه

بهنام یخچالی

درخشش ستاره بسکتبال ایران در لیگ آلمان

تیم بسکتبال گلادیاتورتریر با کسب شانزدهمین برد فصلش، صدرنشین 
لیــگ Pro A آلمــان شــد. در هفتــه نوزدهــم لیگ آلمان، این تیــم با نتیجه 
۸۲ - ۶۵ میزبان خود تیم کیرچیم را شکســت داد تا با کســب شانزدهمین 
برد فصلش و اختلاف دو امتیاز نســبت به تیم ینا صدرنشــین بماند. بهنام 
یخچالــی ۲۹دقیقــه و۴۴ ثانیــه در زمین حضــور داشــت و ۱۵امتیاز،۲ پاس 

گل و۶ ریباند را به ثبت رساند. 

امیر صدیقی:

از ظرفیت های الهه استفاده خواهیم کرد

رئیس فدراسیون ووشو با تمجید از الهه منصوریان گفت: »از ظرفیت های 
او در تیم های ملی کشــورمان اســتفاده خواهد شد. الهه منصوریان از قبل 
بــه مــن اطــلاع داده بــود که تصمیــم دارد به عنــوان یک ورزشــکار از دنیای 
قهرمانی خداحافظی کند. الهه جزو شــاخص ترین قهرمانان و ملی پوشــان 
مــا در تمامــی ایــن ســال ها بــود و مدال هــای ارزشــمند و گرانبهایــی را بــرای 
کشــور به ارمغان آورده اســت. او الگوی بســیاری از ورزشــکاران ما است.«

فاطمه مجلل:

من جزو مدعیان سهمیه المپیک هستم

فاطمــه مجلــل نفر ســوم روئینــگ بازی های  آســیایی هانگــژو و قهرمان زیر 
۲۳ سال و جوانان آسیا بعد از درخشش در قهرمانی آسیا، حالا همه فکر و 
ذکرش ســهمیه المپیک اســت. او گفت: »خدا را شــکر در قهرمانی آسیایی 
زیر ۲۳ سال مدال طلای دو ماده تک نفره و دونفره سنگین وزن را گرفتم و 
حالا جزو مدعیان ســهمیه المپیک هســتم و همه تلاشــم را برای تصاحب 

ســهمیه به کار می گیرم.«

دوشنبه   9 بهمن 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7508  

انعکاس اخبار ورزش ایران
 منهای فوتبال

خبر مهم برای کشتی ایران

بازگشت نابغه به 
همین زودی ها

در حالــی  کــه عنــوان شــده بود حســن یزدانی به 
دلیــل مصدومیــت از ناحیه کتــف و جراحی باید 
مــدت زیــادی از تمرینات دور باشــد اما شــنیده 
شــده کــه نابغه کشــتی ایران به همیــن زودی ها 
تمرینــات را از ســر می گیــرد. حســن یزدانــی بــه 
دلیــل مصدومیــت از ناحیــه کتــف مــدت زمــان 
زیــادی اســت کــه از تمرینــات دور اســت و حتی 
عنــوان شــد که تــا آخــر ســال 1402 نمی تواند در 
تمرینات باشد اما حالا خبر رسیده که او بزودی 

تمریناتــش را از ســر می گیــرد.
حســن یزدانــی 5 آبــان کتفــش را جراحــی کــرد؛ 
بعــد از جراحی پزشــکان اعلام کردند که حســن 
یزدانــی حداقل 6 ماه نمی تواند تمرین کند. این 
شــش ماه دوری از میادین یعنی حســن یزدانی 
از اردبیهشــت می توانــد به تمرینــات برگردد اما 
حالا خبر می رسد که برخی اتفاقات باعث شده 
تــا او بــه همین زودی در تمرینات حاضر باشــد.

اخبــاری کــه دربــاره وزن 86 کیلوگــرم تیــم ملــی 
کشــتی آزاد منتشــر شــده حســن یزدانــی را 
در وضعیتــی قــرار داده کــه تصمیــم گرفتــه 
خیلــی زود بــه تمرینــات برگــردد. او هنــوز از 
فــرم تمرینــات دور اســت امــا تــرس از دادن 
موقعیتــش در وزن 86 کیلوگــرم باعث شــده 

تــا ریســک کنــد و بــه گــوش هم تیمی هایــش 
برســاند کــه بــه همیــن زودی هــا قرار اســت در 

تمرینــات حاضــر شــود.
ایــن تصمیــم بســیار خطرناک اســت و شــاید 
باعث شــود که او برای همیشــه سلامتی اش 
بــه خطــر بیفتــد امــا او خطر این ریســک را به 
جــان می خــرد تــا هر جور شــده خــودش را به 
ســومین المپیکش برســاند. دکتر حمیدرضا 
اصلانــی ارتوپــد و فلوشــیپ آرتروســکوپی 
مفاصــل و طــب ورزشــی از آمریــکا و اســتاد 

دانشــگاه شهید بهشتی که کتف حسن یزدانی 
را جراحــی کرد از مهم بودن دوران نقاهت گفت 
و از اینکه دوره بازتوانی نقش مهمی در بازگشت 
حســن یزدانــی دارد امــا آیــا واقعــاً تــا الان ایــن 
کارهــا انجــام شــده اســت: »یــک روز و حتی یک 
ســاعت بــاز مانــدن از برنامــه بازتوانــی می توانــد 
نتایــج جبران ناپذیــری در پــی داشــته باشــد. 
یزدانــی در صــورت انجــام برنامه کامــل بازتوانی 
بیش از 85 درصد شــانس بازگشــت به کشــتی 
قهرمانــی را دارد امــا انجــام ندادن ایــن دوره کار 
را بســیار ســخت می کند. او بین 6 تا ۷ ماه زمان 
نیاز دارد که برگردد. البته بازگشــت ورزشــکار را 
آمادگــی او و موفقیــت در انجام تســت های لازم 

تعییــن می کنــد.«
غیبــت حســن یزدانــی و حتــی بحث هایــی که بر 
ســر رســیدن یــا نرســیدن او بــه المپیــک بــه راه 
افتــاد، باعــث شــده تا در بیــن رقبــای او ولوله به 
راه بیفتــد. بخصــوص کامران قاســمپور که حالا 
فکــر می کنــد شــرایطی در وزن 86 کیلوگــرم بــه 
وجود آمده که بهتر است برای رسیدن به آرزوی 
بزرگــش یعنــی حضــور در المپیک خیلــی زود به 
ایــن وزن برگــردد. کامــران در وزن 9۷ کیلوگــرم 
زورش بــه رقبــا نرســید و در نتیجــه بهتریــن راه 
برای رســیدن به المپیک را در بازگشــت به وزن 

86 کیلوگــرم می دانــد.
نــی وضعیــت  بخصــوص اینکــه حســن یزدا
ناپایــداری دارد و مشــخص نیســت کــه اصلاً به 
المپیــک می رســد یــا نــه. وزن فعلــی کامــران 91 
کیلوگــرم اســت و در چنیــن وضعیتــی او راحــت 
می توانــد بــه وزن 86 کیلوگــرم برســد. کامــران 

بــه خاطــر حســن یزدانی تغییــر وزن داد و حالا 
که شــرایط حســن متزلزل اســت، می خواهد 
رسیدن به مدال المپیک در وزن 86 کیلوگرم 

را تجربــه کنــد.
ایــن تصمیــم هنوز از ســوی کامــران و حتی کادر 
فنــی بــه طــور رســمی اعــلام نشــده اما بــه گوش 

حســن یزدانــی رســیده کــه نــه کادر فنــی بــدش 
می آیــد کــه از کامــران در 86 کیلوگــرم اســتفاده 
کند و نه خود قاســمپور راه دیگری برای رســیدن 
بــه مــدال المپیــک دارد. همیــن باعــث شــده تا 
حســن یزدانــی برای بازگشــت عجله کنــد. تکاپو 
افتــادن شــاید بــه ضــرر حســن یزدانــی باشــد؛ 
ممکــن اســت بــرای او خطرنــاک باشــد امــا یــک 
موضوعی اســت که حتماً به ســود کشــتی ایران 
اســت. حســن یزدانــی بهتریــن کشــتی خــود را 
مقابــل دیویــد تیلــور در المپیــک 2020 گرفــت؛ 
موقعــی کــه کامران هنــوز در وزن 86 کیلوگرم با 

حســن یزدانــی رقابــت می کــرد.
بازگشــت کامران به این وزن هم حســن یزدانی 
را به حرکت می اندازد و همین باعث بهتر شدن 
کامران می شــود و این در نهایت به ســود کشتی 

ایران است. اگرچه ابوذر مهاجر و محمداسماعیل مقصودلو 
دو ملی پــوش ســابق تیم ملــی کبدی ایران از رد 
شکایت )غلامرضا مازندرانی( سرمربی تیم ملی 
کبدی ایران بابت اتهاماتی که چندی پیش آنها 
به او ارتباط داده بودند در محاکم قضایی خبر 
دادند اما غلامرضا مازندرانی سرمربی تیم ملی 
کبدی ایران با تأکید بر اینکه دادگاه شکایت او را 
رد نکرده است، بلکه به وکیلش اعلام کردند با 
اصلاح برخی نواقص موجود در پرونده، مجدداً 
شــکایت ثبــت شــده را بــه جریــان بیندازنــد، از 
مصمم بودن خود بابت پیگیری این شکایت تا 
حصول نتیجه به »ایران ورزشی« خبر می دهد.

 
تا نتیجه نگیرم بی خیال نمی شوم

 بیــش از ســه مــاه قبــل »ابــوذر مهاجــر« و 
»محمد اســماعیل مقصودلــو« ملی پوشــان بــا 
ســابقه کبــدی ایــران اظهــارات قابــل تأملــی را در 
مــورد وضعیــت تیــم ملــی کبــدی، ســرمربی تیم 
و دلیــل خــط خوردن شــان از اردو را مطــرح و 
رســانه ای کردنــد. بعــد از ایــن اتفــاق غلامرضــا 
مازندرانی ســرمربی تیم ملی کبدی در بازی های 
آسیایی هانگژوی چین، با رد تمامی اتهاماتی که 
به او منتســب شــده بود از این دو فرد در محاکم 
قضایی به اتهام نشر اکاذیب و توهین به اشخاص 
شکایت کرد. اما حالا بعد از گذشت بیش از سه 
ماه، این 2 کبدی کار از تبرئه خود در دادگاه و رد 
شــکایت مازندرانی علیه آنها خبر می دهند. این 
در حالــی اســت کــه مازندرانــی کــه حــالا هدایت 
فنــی تیم مومبای ســیتی شــهر بمبئــی را در لیگ 
ستارگان کبدی هندوستان بر عهده دارد در این 
خصوص می گوید: »همانطوری که می دانید من 
الان ایــران نیســتم. چــون درگیر مســابقات لیگ 
مطرح ســتارگان کبدی هندوســتان هســتیم. به 
عنوان سرمربی تیم مومبای بمبئی ذهنم درگیر 
چیدمــان تیمم برای کســب جایــگاه و رتبه ای در 
خــور شــأن و نــام ایــن تیم بزرگ اســت. به همین 
دلیــل صفر تا صد ماجرای شــکایتم را ســپرده ام 
بــه وکلیم که در ایران حضور دارد. آخرین خبری 
هــم کــه از وکیلــم دارم ایــن اســت که مســئولین 
محترم دادگاه گفتند، ضمن اینکه باید مدارک و 
ادله ای که دارید را قوی تر کنید، قبل از شــکایت 
از این نفرات، باید از رسانه ای که اخبار را منتشر 
کرده است شکایت کنید تا صحت خبر درج شده 
اثبــات شــده و پــس از آن قطعاً ایــن نفرات نیز به 
دادگاه احضار خواهند شد. مطمئن باشید که من 
بی خیال شــکایتم نمی شوم زیرا تا وقتی دروغ  ها 
و اتهاماتــی کــه به من نســبت داده شــده را ثابت 
نکنــم که کذب و حاشیه ســازی نبوده، دســت از 

شکایتم برنمی دارم.«
 

وکیلم خیلی جدی پیگیر است
 مازندرانی با بیان این مطلب که مشغول جمع و 
جور کردن نواقص پرونده است در این خصوص 

ادامه می دهد: »من از وکیلم خواهش کردم که 
خیلــی جــدی پیگیر شــکایت باشــد. او هم قول 
داده کــه بــا برطرف کردن نواقص پرونده و طرح 
یکســری شــکایت جدیــد ماجرا را دنبــال کند تا 
نتیجه ای که می  خواهیم حاصل شــود. قبلاً هم 
گفتــم کار پشتوانه ســازی را از همــان ســال های 
ابتدایــی شــروع کبــدی در ایــران، در مدرســه 
کبــدی ای که در اســتان گلســتان داریــم، خیلی 
قوی استارت زدیم و خدا شاهد است که بدون 
دریافت مبلغی از متقاضیان و به صورت رایگان 
کارمان را شروع کردیم. هزینه های جاری هم که 
داشتیم یا به صورت ناچیز از شاگردان در قبال 
شهریه ماهانه دریافت می شد یا اینکه از جیبم 
آنهــا را پرداخــت می کردم. پس از عقد قرارداد با 
بازیکنان قرار شــد، بــا رضایت کامل آنها مبلغی 
را به عنوان حق کشــف و پرورش ورزشــکاران تا 
رســیدن بــه تیم ملــی )25 درصد قراردادشــان( 
بــه عنــوان یکــی از بندهــای قــرارداد بازیکنــان 
باشــگاهم در نظــر بگیریــم تــا وقتــی بچه هــا به 
تیــم ملــی رســیدند باشــگاه مــا که در پــرورش و 
رشــد آنها نقش کلیدی داشــته اســت نیز از این 
موفقیــت و اســتعدادهایی که ســاخته و به تیم 
ملی تحویل داده اســت، بهره ای هر چند ناچیز 
داشــته باشــد. اما قســم می خــورم از بچه هایی 
که این قانون شــامل حال شــان می شــود، حتی 
همان 25 درصدی که با رضایت کامل خودشان 
در قراردادشــان ذکر شــده را هــم نگرفتیم. بعد 
مانــدم کــه چطور این دوســتان به ایــن راحتی و 
بدون داشــتن هیچ سند و مدرکی شروع کردند 

به دروغ پراکنی و انتشار اخبار کذب؟«
 

فعلاً در لیگ هندوستان با مومبای 
هفتم هستیم

ســرمربی تیــم کبــدی مومبــای هندوســتان 
درخصــوص شــرایط و رتبــه تیمــش در لیــگ 
ســتارگان کبدی هندوســتان می گوید: »شرایط 
نسبتاً خوبی در جدول دوازده تیمی لیگ معتبر 
ســتارگان هندوســتان داریــم. تیــم من فعــلاً در 
جــدول رتبــه هفتم اســت و یکی از شــانس های 
صعود به جمع شش تیم پایانی و مرحله حذفی 
است. ما تیم نسبتاً خوبی را امسال جمع و جور 
کردیــم و امیدواریــم بتوانیم شــرایط خوبی را در 
لیــگ ســتارگان بــرای خــود ایجــاد کنیــم. یکی از 
اتفاق های جالب لیگ ســتارگان امســال حضور 
لژیونرهای آماده و سرحال ایرانی در این تورنمنت 
معتبر است. تقریباً اغلب بازیکنان شایسته لیگ 
امســال ستارگان کبدی هند را لژیونرهای ایرانی 
تشــکیل می دهند که ایــن برای کبدی ما افتخار 
بزرگــی اســت. محمدرضــا شــادلو فعــلاً بهتریــن 
بازیکــن لژیونــر ایرانــی حاضر در لیگ ســتارگان 
است که جزو 3 مدافع برتر حال حاضر لیگ هند 
قرار دارد. قطعاً این افتخار، افتخار بزرگی اســت 
که متعلق به کبدی ایران است. من هم به خاطر 
مشغله ای که در لیگ ستارگان کبدی دارم خیلی 
از تیم ملی و مسابقات داخلی خبری ندارم و در 
جریان چند و چون برنامه های تیم ملی نیستم.«

 غلامرضا مازندرانی: وکیلم نواقص را رفع
و دوباره پرونده را به جریان می اندازد

بی خیال شکایتم نمی شوم

 اگر یک درصد هم 
آن توپ از خط دروازه 

ما گذشته بود ما 
باز هم آنقدر قدرت 

داشتیم که نتیجه را 
برگردانیم. من فکر 

می کنم بیان این 
مسائل بهانه های 

واهی و بازی با افکار 
عمومی است

رضا عباسپور
روزنامه نگار

حمله به فدراسیون 
 سوارکاری

با چاقو و قمه

گروهــی از اراذل و اوبــاش بــا 
ز  ا یکــی  بــه  فــی خــاص  هدا ا
مســئولان فدراسیون ســوارکاری 

حملــه کردنــد.
مدتــی پیش گروهــی از افراد برای 
ایجاد رعب و وحشــت مســئولان 
فدراســیون را تهدیــد کردنــد و 
پــس از مدتــی کــه بــه هــدف خود 
دســت نیافتنــد، به ضــرب و جرح 
آنهــا پرداختنــد. در پــی ایــن اتفاق 
بــا علیرضــا قلــی زاده معــاون 
فنــی و رئیــس شــورای تبارنامــه 
فدراســیون ســوارکاری صحبــت 
کردیــم که در ایــن ماجرا جراحت 

زیــادی برداشــته اســت.
تفــاق  یــن ا قلــی زاده دربــاره ا
گفــت: »گروهــی اراذل و اوبــاش 
بــه فدراســیون آمدنــد ولــی مــن 
حضــور نداشــتم. روز بعــد وقتــی 
در راه منــزل بــودم بــا چاقــو و قمه 
بــه مــن حمله شــد و مــورد ضرب 
و جــرح این افــراد قــرار گرفتم. در 
ایــن ماجــرا از ناحیــه مــچ دســت 
و ســر دچــار شکســتگی شــدم 
و نقــاط مختلــف بدنــم آســیب 
دیــد. نمی دانــم کــه ایــن افــراد 
چــه کســانی بودنــد ولــی می توانم 
جریــان مرتبــط بــه آن را حــدس 

بزنــم.«
 همــه ایــن ماجــرا بابــت اصــلاح 
تبارنامــه اتفــاق افتــاده: »چنــدی 
پیــش از طــرف گروهــی از افــراد 
که در ماجــرای اصلاح تبارنامه ها 
بــا آنهــا درگیر شــده بــودم، تهدید 
شــدم. آنهــا گفتنــد کــه یــا بایــد 
دســت از پیــدا کــردن تخلفــات 
بکشــم یــا این کــه بــا مــن چنیــن 
کاری خواهنــد کــرد. فکــر می کنم 
در زمــان مســئولان گذشــته 
فدراســیون ایــن افــراد بــا آنهــا در 
ارتبــاط بودنــد و ایــن اتفــاق از 
طرفــی بــه آن مســئولان مربــوط 

می شــود.«
 معاون فنی فدراسیون سوارکاری 
بــا اشــاره بــه اصــلاح تبارنامه هــا 
می گویــد: »تبارنامــه مربــوط بــه 
نــژاد و شــجره اســب ها می شــود؛ 
قیمت یک اســب با نژاد و شــجره 
خــاص می تواند چند برابر شــود و 
اگر شــخصی بتواند یــک تبارنامه 
جعلــی بــرای اســب ها بســازد، 
نــد  بــا اختــلاف قیمــت، می توا
پــول بســیاری بــه جیــب بزنــد. 
مجموعــه ای از چنیــن تخلفاتــی 
در فدراســیون قبلی وجود داشت 
و بــرای پاکســازی آنهــا تــلاش 
بســیاری کردیم و تعــداد زیادی از 
تبارنامه هــا اصــلاح شــد. در ایران 
نژادهایــی مثــل ترکمــن داریم که 
مختــص کشــور مــا هســتند. در 
گذشــته برای جنگ و استقامت و 
حالا در مسابقات کورس از چنین 
اســب هایی اســتفاده می شــود. 
مــه  رنا فــرادی بــا ســاخت تبا ا
جعلــی در مســابقات کــورس، 
اســب های انگلیســی را بــه جــای 
ترکمــن جــا می زدنــد کــه نــه تنهــا 
قیمت اســب تغییر می کند، بلکه 
در شــرط بندی ها نیــز پول هــای 
هنگفتــی را بــه جیــب می زننــد.«

 قلــی زاده امــا دســت از مبــارزه با 
فســاد برنمــی دارد: »ایــن اتفــاق 
باعث دست کشیدن ما از مبارزه 
با فســاد نیســت. امیدوارم وزارت 
ورزش و جوانــان چنیــن اتفاقــی را 
بــا جدیــت پیگیــری کنــد و بــرای 
مبارزه با فســاد از ما حمایت کند. 
مــا بــا چنــد فاســد ســاده مبــارزه 
نمی کنیــم بلکــه موضوعــات ملی 
و تاریخــی ایــران مطــرح اســت.«


